

**Office of Pilgrims Affairs (OPAP),
Consulate General of Pakistan, Jeddah
Invitation to Submit Expressions of Interest / Bids**

OPAP invites Expressions of Interest (EOI) / bids from building owners who are interested in renting out their buildings at Makkah Al Mukarramah for accommodations for Pakistani pilgrims in Hajj Season-2015/1436 H in line with regulations issued by the Kingdom of Saudi Arabia for Hajj 1436 H. Only Saudi nationals being owners or legally authorized Saudi representatives are advised to visit / submit EOI which are complete in all respects to OPAP, Jeddah.

OPAP also invites EOIs for provision of services to OPAP and Pakistani hujjaj in Hajj season 2015 / 1436 H directly from companies duly experienced, authorized and registered in Kingdom of Saudi Arabia and with relevant Saudi agencies (in their specific fields), which meet all legal requirements, for the following

- Catering services (supply of food) at residences of hujjaj both in Makkah and Madinah from companies registered with the Saudi Ministry of Hajj and all relevant authorities.
- Intercity and Salawat transportation services for hujjaj as well as OPAP officials on duty. (for this service only Naqabatus Sayyarat member transport companies are eligible to apply directly)

For detailed terms and conditions, please visit www.hajjinfo.org or contact OPAP, Jeddah Tel:012-6670980, Makkah Al Mukarramah Tel:012-5500427, **email: opapijeddah@gmail.com**. All applicants must **apply directly to the OPAP. Agents or suppliers are not eligible.**

All EOIs / bids must reach OPAP, Consulate General of Pakistan, P.O.Box 182 Jeddah 21411 within 15 days of the publication of this invitation to bid.



مكتب شؤون حجاج بقنصلية باكستان العامة بجدة دعوة لتقديم العروض والمناقصات

وفقاً لتعليمات الحج الصادرة من حكومة المملكة العربية السعودية وخاصة التعليمات لعام 1436هـ فإن مكتب شؤون الحج يدعو اصحاب العمائر الذين يرغبون في تأجير عمائرهم للحجاج الباكستانيين بمكة المكرمة لموسم حج عام 1436هـ 2015 م ، فعلى الاخوة المواطنين السعوديين المالكين أو الممثلين القانونيين لأصحاب العمائر فقط زيارة المكتب بجدة للحصول على المعلومات المتعلقة للإسكان ، وتقديم العروض والمستندات بالتفاصيل اللازمة للمكتب .

كما يدعو المكتب بتقديم العروض والمناقصات لتوفير الخدمات مباشرة للحجاج الباكستانيين لموسم حج عام 1436 هـ 2015 م عن طريق الشركات والمؤسسات المسجلة والمصنفة لدى كافة الجهات ذات العلاقة (في مجالاتهم المحددة) والتي تلبى جميع المتطلبات القانونية وفقاً لأنظمة المملكة العربية السعودية وهي كالتالي :-

- تقديم الإعاشة في مساكن الحجاج في كل من مكة المكرمة والمدينة المنورة .
- النقل بين المدن وأداء الصلوات من مساكن الحجاج إلى الحرم والعودة ونقل مسؤولي المكتب للإشراف والمتابعة .(تقديم العروض مباشرة من قبل شركات النقل المسجلة لدى النقابة العامة للسيارات).

لمزيد من التفاصيل يرجى زيارة موقع www.hajjinfo.org أو الإتصال بمكتب شؤون حجاج باكستان بجدة هاتف رقم 012-6670980 ومكة المكرمة هاتف 012-5500427 ، البريد الإلكتروني opajeddah@gmail.com ، كما يجب تقديم جميع العروض مباشرة ويمتتع الوسيط والسماصرة خلال 15 يوماً من تاريخ نشر هذا الإعلان على العنوان التالي :- مكتب شؤون الحج بقنصلية باكستان العامة صندوق البريد 182 جدة 21411 .